

Amerikaning O'zbekistondagi elchixonasi moliyaviy ko'magida Farg'ona Access Microscholarship dasturi 2021-yil oktabr oyida boshlangan. Loyiha koordinatori Toirova Nargiza Isakovna va ingliz tili o'qituvchilari Galimullina Luiza Talgatovna, Jumaniyozov Danyor Karimovich va Toshmatov Alimardon Sotvoldiyevich, IT mutaxassisi Mullayev Baxtiyor. Loyiha muddati: 2021-yil oktyabr – 2022-yil dekabr. Loyiha SUZ80020GR0040. Qiymati:50 000 AQSH dollari.

Ikki yil davomida kam ta'minlangar oila farzandlaridan qirq besh nafari uch guruhda darslar va darsdan keying mashg'olotlar va tadbirlarda ishtirok etdi. Darslar ingliz tili va adabiyoti fakultetida loyiha summasiga qo'shimcha ravishda berilgan jihozlar bilan jihozlangan xonada (Noutbuk, suv sovutgich, televizor va sensor ekaranli Smart doska (taxminan narxi 8000 AQSH dollari))olib boriladi. Loyihaga kitoblar (taxminan narxi 3000 AQSH dollar) Amerika elchixonasi tomonidan dars samaradorligini yaxshilash maqsadida berilgan. AQShlik vakil, Fulbright dasturi ishtirokchisi Hannah Rothwell ham vaqtini maktab o'quvchilari uchun o'tkaziladigan darslarga sarflaydi. Uning darslardagi ishtiroki loyiha ishtirokchilariga til o'rganishda kuchli motivatsiya beradi. Loyihada ishtirok etgan o'quvchilar yozgi ta'tildan zavqlanishdi, chunki bu Farg'ona vodiysining diqqatga sazovor joylarini "Fergana Access Microscholarship dasturi bilan ko'rish uchun ajoyib imkoniyat bo'ldi. Farg'ona davlat universiteti ushbu loyihada muvaffaqiyatli ishtirok etib kelmoqda va bu AQSh elchixonasining yana bir grant loyihasiga ega bo'lishi uchun zamin yaratmoqda.

Loyihada 2 nafar muvaffaqiyatli qantashgan o'quvchi AQSHga uch haftalik yozgi lagerga yuborildi, u yerda ular ingliz tilini real hayotda o'rganishdi, bu esa ularning kelajagi uchun bebaho foyda keltiradi. Bundan tashqari, loyihaning ikki nafar ishtirokchisi: NargizaToirova va Danyor Jumaniyozovlar ham AQShga uch haftalik o'qituvchilar malakasini oshirish kurslariga qatnashib qaytishdi.

Программа Fergana Access Microscholarship

Программа Fergana Access Microscholarship при финансовой поддержке посольства США в Узбекистане стартовала в октябре 2021 года. Координатором проекта является Тоирова Наргиза Исаковна, декан факультета английского языка и литературы. Участники проекта преподаватели английского языка Галимуллина Луиза Талгатовна, Жуманиязов Данер Каримович и Тошматов Алимардон Сотволдиевич, IT-специалист Муллаев Бахтиер. Продолжительность проекта: октябрь 2021 – декабрь 2022. Проект: SUZ80020GR0040 Стоимость: 50 000 долларов США.

В течение этих двух лет сорок пять детей из малообеспеченных семей, участвовали на урочных и внеурочных занятиях и мероприятиях по повышению уровня знания английского языка и компьютерной грамотности в трех группах. Занятия проводятся в арендованном помещении на факультете английского языка и литературы, и в дополнение к сумме проекта предоставляется оборудование (ноутбук, кулер для воды, телевизор и смарт-доска с сенсорным экраном (приблизительная цена 8000 долларов США)) и книги (приблизительная цена 3000 долларов США) американским посольством с целью улучшения условий для занятий. Ханна Ротвелл, представительница США и участница программы Fulbright, также проводит уроки, для школьников. Ее участие на уроках придавало эмоциональную, воспитательную силу участникам проекта. Приняв участие в проекте, дети наслаждались своими летними каникулами в рамках проекта, так как это был отличный шанс увидеть достопримечательности Ферганской долины с помощью стипендиальной программы Fergana Access Microscholarship. Успешное участие Ферганского государственного университета в данном проекте даст возможность получить еще один грантовый проект Посольства США.

Два успешных ученика проекта были отправлены в США на трехнедельный летний лагерь, где они изучали английский язык в реальной языковой среде, что дало бесценную пользу для их будущего карьерного роста. В дополнение к этому, два сотрудника проекта: Наргиза Тоирова и Данер Жуманиязов посетили США для прохождения трехнедельного курса повышения квалификации учителей.

Fergana Access Microscholarship Program

Fergana Access Microscholarship Program by the financial support of American Embassy in Uzbekistan launched in October 2021. The coordinator of the project is Toirova Nargiza Isakovna and the staff English teachers are Galimullina Luiza Talgatovna, Jumaniyazov Donyor Karimovich and Toshmatov Alimardon Sotvoldiyevich, IT specialist Mullayev Bahtiyor. Duration of the project: October 2021 – December 2022. Project: SUZ80020GR0040 The value: 50 000 US \$

During these two years, forty-five children of the families who need financial support participated in after class sessions and enhancement activities in three groups. Lessons are conducted in a rented room at the faculty of English language and literature and in addition to the sum of the project additional equipment (Notebook, water cooler, TV set, and touch screen Smart board (approximate price 8000 US\$)) and the books (approximate price 3000 US\$) are

given to the project by American embassy in order to improve the condition for the class. Hannah Rothwell, representative from the US and participant of the Fulbright program is also devoted her time for the lessons conducted for school children. Her participation in lessons gave emotional, educational power to participants of the project. Having participated in the project children enjoyed their summer vocation with the project as it was a great chance to see sightseeing's of Fergana valley with Fergana Access Micro scholarship program. Successful participation in this project Fergana State University could get another grant project of the Embassy of the US. Embassy.

2 successful children of the project were sent to the US for three weeks' summer camp where they learned English in real life which gave them priceless benefit for their future. In addition to this, two staff of the project: Toirova N., and Jumaniyazov Donyor also sent to the US for three weeks' teacher training sessions.



